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证书编号：ISC-E-2025-4971
兹 证 明
五矿盐湖有限公司

统一社会信用代码：91632800698518572T
注册地址：青海省茫崖市花土沟镇一里坪地区（国道315K1004里程碑南50米）        邮编: 817500

经营地址：青海省茫崖市花土沟镇一里坪地区（国道315K1004里程碑南50米）；青海省西宁市城西区五矿云金贸B座9-11层        邮编: 817500

管理体系符合

GB/T 24001-2016/ISO14001:2015标准要求

认证范围：

碳酸锂、氯化钾的生产所涉及场所的相关环境管理活动

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2025年09月05日                  

有效期至：2028年09月04日

[image: image3.jpg]otk AbBHEEAR AL =38 S 108-3ZE26/2101 9828105818  FBIE: (+86 10) 8225 2376 www.china-isc.org.cn





[image: image4.jpg]Issued by:

Beijing International S

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376







Registration No. ISC-E-2025-4971
This is to certify that

MINMETALS SALT LAKE CO.,LTD
The social credit code：91632800698518572T
Registered Address: Yiliping Area, Huatuogou Town, Mangya City, Qinghai Province (50 meters south of the 1004 - kilometer milestone of National Highway 315)  
Audit Address: Yiliping Area, Huatuogou Town, Mangya City, Qinghai Province (50 meters south of the 1004 - kilometer milestone of National Highway 315);9-11 Floors, Building B, Wukuang Yunjinmao, Chengxi District, Xining City, Qinghai Province  
Which is in conformity with

GB/T 24001-2016/ISO14001:2015

This certificate covers the following scope of

Environmental management activities related to the site involved in the production of lithium carbonate and potassium chloride
This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn) 

Issue      Date：2025-09-05         

    Expiration Date: 2028-09-04

     
环境管理体系认证证书
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证书二维码





Environmental Management System Certificate
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